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Vragen m.b.t. SB Eindrapportage Bedrijfsvoeringsbrede verbeterprogramma’s 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
D66 1 Zijn er al eerste resultaten van de 

implementatie van het nieuwe 
subsidiesysteem? 

Het nieuwe systeem is in gebruik genomen 
waarmee het interne subsidieproces is 
gedigitaliseerd. De eerste indrukken zijn 
positief. Het is voor de medewerkers wel 
wennen om volgens een vast proces te 
werken, dat is echt nieuw. Eventuele 
optimalisaties zullen de komende periode 
worden geïnventariseerd. Daarvoor is het 
nodig dat we enige tijd met dit systeem 
werken en het hele subsidieproces is 
doorlopen, van aanvragen van een subsidie 
tot het definitief vaststellen. Dan hebben 
we voldoende data gegenereerd. Zodra de 
eerste resultaten er zijn dan kunnen wij u 
hierover informeren.  

 2 Op pagina 5 staat: “ Voor subsidies worden 
programmaeisen opgesteld in maart 2023 
voor een klantportaal voor aanvragers van 
subsidies”  -> Gaat dit dan over de front-end 
richting de burgers, en gaat het 
eerdergenoemde subsidiesysteem over de 
back-end voor de medewerkers van de 
Provincie? 
 

Ja, dat klopt dit heeft betrekking op het deel 
van de subsidieaanvragers. Deze aanvragers 
zijn meestal instellingen, gemeenten of 
bedrijven. 

SGP 3 Ik zou willen verzoeken voor deze of de 
volgende commissievergadering alle brieven 
over organisatieontwikkeling, afronding 
verbeterprogramma's, 
medewerkertevredenheidsonderzoek, etc. 
Te bundelen en te bespreken na een 
presentatie van de gedeputeerde en de 
provinciesecretaris. Daarmee zijn alle 
nieuwe statenleden ook meteen up to date 
en kunnen we een effectief 
besprekingsmoment hebben met meer 
duiding dan alleen de brieven.  
 

Dit is aan de griffie/commissievoorzitter om 
af te stemmen met de commissie.  

 4 Kan er een overzicht gegeven worden van 
de cursussen die aangeboden worden en 
deelnemersaantallen? 

De Utrecht Academie heeft een breed pallet 
aan cursussen en trainingen. Op Intranet is 
er een overzicht met het leeraanbod 
beschikbaar.  
Vanuit BV Beter is de financiële leerlijn 
opgezet met o.a. een introductiefilmpje 
over de financiën van de provincie, thema 
sessies over o.a. fiscaliteit en de 
jaarrekening. Het introductiefilmpje is meer 
dan 200 x bekeken. Bij de themasessie zijn 
meestal de betreffende teams voor zover 
mogelijk aanwezig. 
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VVD 5 Schriftelijke bijdrage VVD en vraag: fijn dat 
de bedrijfsbrede verbeterprogramma’s 
afgerond zijn, compliment aan allen die zich 
hiervoor ingezet hebben. We blijven wel 
graag op de hoogte van de implementatie 
van het nieuwe financiële pakket. Kunnen 
we actief geïnformeerd worden als er 
afwijkingen ontstaan t.o.v. de planning of 
andere majeure afwijkingen (kosten, scope 
of anderszins? 

Ja, als dit aan de orde is zal er in de P&C 
Cyclus hierover worden gerapporteerd. 

 
 

Nadere toelichting op vraag 4. 
Het leeraanbod van de UtrechtAcademie is opgedeeld in 11 leercategorieën (Tegels). In 
onderstaande tabel is het aantal leerinterventies via de UtrechtAcademie in 2022 te zien per 
leercategorie en gesorteerd op aantal deelnemers. 

De linker rij is het aantal trainingen dat is gegeven binnen de categorie. De rechterrij is het aantal 
deelnemers dat heeft deelgenomen aan de trainingen van de categorie. 
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Per leercategorie worden meerdere trainingen aangeboden. In onderstaande tabel is een overzicht 
te zien van alle leerinterventies die gegeven zijn in 2022 via de UtrechtAcademie gesorteerd op 
aantal deelnemers. 

 


